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Protokoll fra styremøte i Norsk Bergverksmuseum
    

 
 
Møtetidspunkt:  Tirsdag 8. april 2025 klokken 09.00—14.00 
Sted:   Myntmesterboligen, Hyttegata 1 
Til stede: Laila Gustavsen (styreleder), Hilde Charlotte Solheim, Christian Berg, Terje Bråthen, 

Wenche Grinderud 
Fraværende:  Anne Aune, Gaute Lenvik 
Fra adm.:  Svein Skarheim 
Referent:  Skarheim 
Arkiv:   NBVM - Felles 3\1_Styret BVM\STYREMØTER\2025 

 
 
 
 
Sak nr. 13/25  Godkjenning av innkalling og saker til eventuelt 

Det var ingen saker til eventuelt 
 
Vedtak: Innkalling godkjent. 
 
 
Sak nr. 14/25  Godkjenning av protokoll fra møte 25. februar 2025 

 
Vedtak: Protokollen godkjent uten merknader 
 
 
Sak nr. 15/25  Styreevaluering 

Evalueringsskjema var sendt ut som en del av sakspapirene. Styre evalueringen ble ledet av styreleder, uten at 
administrasjonen var til stede. 
 
 
Sak nr. 16/25  Myntverkssamlingen 

Norges Bank sa i fjor overraskende opp Forvaltningsavtalen. Daglig leder redegjorde for arbeidet som har vært 
gjennomført siden november. Og innholdet i den pågående dialogen. Museets ønske er at Norges Bank omgjør 
sin beslutning. Museet har søkt Kulturdepartementet om midler som kan sikre at samlingen blir på Kongsberg. 
 
Vedtak: Styret tar oppdatert informasjon til orientering. Styret ønsker å bli holdt orientert om videre utvikling i 
saken. 
 
 
 
Sak nr. 17/25  Omvisning og gjennomgang av Geolaben 

Styret fikk omvisning Geolab i styremøtet. Hovedmålet for Geolaben er at det skal være en attraktiv møteplass 
for barn og unge som stimulerer til nysgjerrighet, og dermed skape en gryende interesse for geologi og 
mineralenes betydning i det grønne skiftet. Geolaben skal invitere til lek, utforskertrang og gi pusterom til 
refleksjon. Forprosjektet til Geolaben startet i september 2018 og ble åpnet allerede i oktober 2020. 
Prosjektets kostnad ble 10 millioner, hvorav 4 fra Sparebankstiftelser og andre støttekilder. Resten ble tatt fra 
museets egenkapital. 
 
Vedtak: Styret tar takket for introduksjonen til Geolabben og uttrykte anerkjennelse av arbeidet. 
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Sak nr. 18/25  Daglig leder orientering 

Den utsendte informasjonen ble utdypet i møtet, sammen med øvrige rapporteringspunkter. 
 
-arkivene etter Rødsand/Raudsand Gruver AS er snart overført til Romsdalsarkivet 
-Visningen av «Snow Treasure» på filmkveld i samarbeid med Filmklubben var vellykket. 

-God kontroll på økonomien, med noe lavere kostnader. Det er tertialtall på neste møte.  
-Museet har fokus på GDPR og har hatt det som tema internt 
-Vernerundene er i gang og før sommeren blir det gjennomgang på besøkslokasjonene 
-Registrering og fotografering (inventarisering) av skiutstillingen foregår i høyt tempo i en midlertidig rigg i selve museet. 
-Det er sendt dispensasjonssøknad til Buskerud fylkeskommune om å få sette i stand takene på Vaskehuset og Nattstiger’n. 
-Samarbeidet med industrien (KOG) er i ferd med å etablere seg. Nytt møte og omvisning 8. april 
-Sparebankstiftelsen er forsinket i sin respons på en mulig overtakelse av eiendommen. Samtalene er gode og 
mulighetsorienterte 

 
Vedtak: Styret tok orienteringen til informasjon. 
 
 
Sak nr. 19/25  Sakset fra pressen 

Ulike presseoppslag og artikler knyttet til muset var omfattende. Kopi ble sent som eget vedlegg. 
 
Vedtak: Tatt til styrets informasjon. 
 
 
Sak nr. 20/25  Eventuelt 

Neste berammede styremøte er onsdag 18. juni, kl. 09.00-12.30 
 


